
 

 

 

 

 

Brandweer en ziekenhuis de Tjongerschans 

 

Uit het dekkingsplan 2.0 blijkt dat ons ziekenhuis niet binnen de norm van 10 minuten 

wordt bereikt. Een snellere uitruk, een kazerne bijbouwen of de kazerne verplaatsen 

bleek te duur gezien zo bleek uit een kosten/baten analyse. 

Aangegeven is in 2018 zal worden ingezet op het leveren van een extra en een blijvende 

prestatie op andere vlakken dan op de repressieve tijd. 

 

Het doel hiervan is om via extra preperatieve en preventieve inspanningen het niveau 

van brandveiligheid in deze gebieden positief te beïnvloeden. Concreet werd aangegeven 

in dat hierbij gedacht werd aan: 

 Inzicht te krijgen in risico’s en de scenario’s; 

 Afstemming over wederzijdse verwachtingen; 

 Hiaten in de planvorming en voorbereiding op een incident te signaleren; 

 Oefenen op locatie waarbij specifiek wordt toegesneden op de samenwerking 

 tussen BHV en brandweer; 

 Een aangepast inzetvoorstel. 

 

In de zienswijze wordt aan de Veiligheidsregio gevraagd bovenstaande op korte termijn 

nader uit te werken en concreet te maken. 

 

De VVD heeft de volgende vragen: 

 
 

 

Welk inzicht is er verkregen op basis van risico’s en scenario’s ten aanzien het verhogen 

van brandveiligheid in Ziekenhuis de Tjongerschans? 

 

 

 

Welke wederzijdse verwachtingen zijn afgestemd? 

 

 

Welke hiaten in de planvorming en voorbereiding op een incident zijn gesignaleerd en 

welke oplossingen zijn vervolgens geïmplementeerd. 

 

 

Op welke wijze en hoe vaak heeft de brandweer in 2017 geoefend en op welke wijze en 

hoe vaak in 2018? 

 

 

Wat is er aangepast in het inzetvoorstel? 
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Welke maatregelen heeft het ziekenhuis moeten nemen om de brandveiligheid te 

verhogen op basis van dekkingsplan 2.0, wat zijn daarvan de kosten (in uren en 

materiaal) en tot welke verbeteringen leidt dit? 

 

 

Is de brandveiligheid in het ziekenhuis, middels preparatieve en preventieve inspanning, 

nu op voldoende niveau, op welke datum is dit niveau bereikt, wat is nu het verschil met 

2017? 

  

 

Wat staat er nog in de planning en welke relatie met brandveiligheid heeft dat? 

 

 

Wat zijn daarvan de verwachte kosten voor het ziekenhuis? 

 

 

Welke blusploegen komen in volgorde naar het ziekenhuis in het geval dat er een grote 

brand is? 

 

 

Zijn deze blusploegen voldoende getraind en bekend met de situatie in het ziekenhuis? 

 

 


